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香港社區組織協會 

｢住住先｣ 住屋攝影集
訂購表格
Subscription Form 
of Sojourning as tempura 
Inadequate Housing Photo Collection
攝影集相片主要由4位專業攝影師義務拍攝，揭示富裕本港後貧苦大眾生活真實的一面。該115頁攝影集紀錄本港草根階層的各種居住類型、本港房屋問題及發展，以及本會分享過去四十年來紮根基層、倡導合理房屋權益。
The photo collection taken by 4 professional photographers and this 115-page softback documents different types of inadequate housing in Hong Kong, the related statistics as well as the sharing experience of SoCO on advocating reform of housing policy over the past 40 years.
原價Price：$120元



郵購價Price with postage fee：$140元 
_____ (本)(no.) X (港幣) (HK$) 140 = (港幣) (HK$) _____________

姓名 Name：________________  地址 Address：____________________________

電話 Tel. no：________________  電郵 e-mail：______________________________

付款辦法：

1.  請用劃線支票，抬頭「香港社區組織協會有限公司」或“Society for Community Organization Ltd.”連同回條，郵寄本會。

2. 直接存入本會匯豐銀行的儲蓄戶口，戶口號碼017-6-041937，並將存款收據及回條，寄回本會。

**本會將寄回正式收據。捐款滿100元，收據可作免稅之用。

Methods of Payment:

1. Please use crossed cheque payable to “Society for Community Organization Ltd.” and enclose with this form and send them to SoCO.

2. Transfer the amount to SoCO’s saving account at Hong Kong Bank. The account Number is 017-6-041937.

**Donated over $HKD100 will be tax deductable and the official receipt would be provided.

出 版： 香港社區組織協會
      
 Publisher: Society for Community Organization

地 址： 九龍何文田公主道52號3樓 Address: 3rd Floor, 52 Princess Margaret Road,

Homantin, Kowloon.

電 話Tel No：2713 9165 


 傳 真Fax No：2761 3326
電 郵 Email : soco@pacific.net.hk    網 址Website: www.soco.org.hk

